

Skolebestyrelsesmøde

19-03-2024

17:30 – 20:30

Agenda:

| Tidspunkt | Punkt | Ansvarlig |
|-----------|---|--|
| 17:30 | <p>Princip om Skolens arbejde med elevernes udvikling i skolens faglige og sociale fællesskaber</p> <p>Det fremsendte forslag vedtages. Bestyrelsen opfordrer elevrådet til at drøfte, om de har forslag til at synliggøre barnets stemme i princippet. Der opfordres til at forslaget er færdigt i elevrådet inden sommerferien.</p> | Henrik, Nicolas, Søren, Mette |
| 18:00 | Aftensmad | Alle |
| 18:20 | <p>Nyt fra elevrepræsentant, skolens ledelse, formanden, medarbejderrepræsentant, SFO, skole og forældre</p> <p>Elever Der er kommet 150 svar fra udskolingen om ønsket om et pauserum til udskolingen.</p> <p>Undersøgelsen peger på, at elevrådet skal arbejde videre med at få etableret et rum.</p> <p>Ledelse <i>Featureugen</i> var en kæmpe succes. Børnene trivedes og medarbejderne var travle, men glade.</p> <p>Vi har modtaget 15.777 kr. på mobilpay fra boderne og der er brugt 18.000 kr. på materialer til værkstederne. Det er et fint resultat.</p> <p><i>Booking af skolen.</i> Der er etableret et samarbejde Kultur og Fritid om at bruge deres bookingsystem for foreninger til booking af lokaler på skolen. På den måde kan vi bedre koordinere, så vi undgår dobbeltbookinger.</p> <p><i>Lederdag</i> Ledelsen var på Hvidovre Rådhus torsdag 7. marts for at bestemme næste skoleårs team samt drøfte, hvordan vi ser Ledelse tæt på i vores ledelse. Processen for dannelse af næste års team er meldt ud til personalet. Ledelsen har et fælles fokus, der indebærer, at vi opfatter udvikling af årgangsteam som et fælles ledelsesfokus.</p> <p><i>Miljørådet</i></p> | Alle |

Miljørådet har besluttet sig for at kontakte Zurück for at få et tilbud om en aftale om genbrugstøj. Derudover er rådet blevet kontaktet for at indgå i et samarbejde om oprydning af plast langs vandet.

Fagfordeling

Fordelingen i team er besluttet, og der er talt med involverede medarbejdere. Fordelingen drøftes i TRIO torsdag 21/3 og meldes ud til personalet 22/3. Fordelingen har ikke givet anledning til konflikter.

Praktik

8. årgang er i praktik i denne uge.

MUS-samtaler

De faglige ledere er i gang med en række MUS-samtaler med medarbejdere.

Formand

Holmegårdsskolen arbejder med elevdemokrati. Der bliver udmøntet penge, som elevrådet kan bruge. Bestyrelsen ønsker samme system på Langhøjskolen. Derudover har deres bestyrelse to årlige temamøder ad længere varighed.

Præstemoseskolen har en folder om digital dannelse, som man gerne må bruge.

En skole har rundvisning af forældre på skolen, måske vi også skal tilbyde det?

Skole og forældre kan fortælle om tilsyn med skolens virksomhed.

Medarbejdere

Intet

SFO

Der er kommet en henvendelse fra SFO'en om at kunne bruge engen med dyrene.

SKOK

Langhøjskolen deltog ikke i sidste møde.

| | | |
|-------|--|--------|
| 19:00 | Opdatering af princip om skole/hjem samarbejde Punktet drøftes igen på næstkommende møde | Peter |
| 19:15 | Orientering om skolens udviklingssamtale med forvaltningen Deltagerne orienterede om samtalen, som gik godt. Der skal lægges et referat af samtalen, samt de mål der blev aftalt på hjemmesiden. | Henrik |
| 19:45 | Høringssvar om modtagerklasse på Langhøj | Henrik |

| | | |
|-------|--|--------|
| | Svaret er sendt afsted. Bestyrelsen gav en positiv tilkendegivelse. | |
| 20:00 | Gennemgang af brugertilfredshedsundersøgelse Undersøgelsen bliver drøftet med kontaktpædrene på næste kontaktpædremøde. | Henrik |
| 20:15 | Evaluering af bestyrelsens arbejde "Fik vi snakket om det rigtige?" | Alle |
| 20:25 | Evt. + input til kommende nyhedsbrev Der blev spurgt efter asfaltering af cykelparkeringen i Langhøjparken. Skolen har kontaktet forvaltningen og afventer svar. Der har været en forespørgsel om evaluering af sammenlægning af 6. klasserne. Bestyrelsen henviser til Bente. Den nye aftale om folkeskolen blev kort gennemgået. | Alle |

Forberedelse/kommentarer:

Følgende materiale er vedlagt til bestyrelsens forberedelse:

- Hørringsmateriale vedr. modtagerklasse på Langhøjskolen
- Opdateret princip skole/hjem fra Peter
- Brugertilfredshedsundersøgelse (2 dokumenter)

Emner til bestyrelsen fra Kontaktpædrene

- ~~Uhensigtsmæssig skærmbild brug ud af skolen (Spil, fjernsyn til frokost mv.)~~
- ~~Behov for ekstra fokus på drenge, når der dannes nye klasser i 6. klasse~~
- ~~Sammenlægningen på 6. årgang. Hvorfor? Ressourcer til det? Behov for mere støtte~~
- Kvalitet af skolemad
- Aula retningslinjer for mængden af kommunikation på tværs af SFO, Klub, Skole, Kommune osv.
- ~~Mobilpolitik i SFO~~

Følgende punkter til kommende nyhedsbrev: